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Protokół Nr LXVII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

21 grudnia 2023 roku, godz. 12:00 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia 

obrad nieobecni: radna Alina Janiszewska oraz radny Łukasz Wiśniewski. Lista obecności 

stanowi załącznik  

nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula 

Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 12:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodnicząca 

Rady Urszula Baraniecka otworzyła LXVII sesję Rady Powiatu w VI kadencji, stwierdziła 

prawomocność obrad  

i powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie LXVII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 
4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym 

sprawozdaniu. 
5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Procedura uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2024 – 2035 i budżetu powiatu kętrzyńskiego na rok 2024: 
a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2024 – 2035 wraz z uzasadnieniem; 
b) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 
c) odczytanie opinii stałych Komisji Rady w tym opinii Komisji właściwej do spraw 

budżetu; 
d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie; 
e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w Kętrzynie w sprawie opinii Komisji Rady; 
f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, opiniami Komisji Rady, stanowiskiem 

Zarządu Powiatu; 
g) głosowanie nad wnioskami Komisji Rady wynikającymi z opinii Komisji Rady, stanowiska 

Zarządu Powiatu; 
h) głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na 

lata 2024 – 2035; 
i) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  
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a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Barciany przez 
Kiemławki Wielkie”, „Kętrzyn – Barciany przez Karolewo”, „Barciany – Kętrzyn przez 
Kiemławki Wielkie” w 2024 roku; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez 
Karolewo, Ogródki”, „Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki”, „Srokowo – Kętrzyn przez 
Ogródki” w 2024 roku; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo” w 
2024 roku; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Prosna przez Równinę 
Górną”, „Kętrzyn – Prosna przez Korsze”, „Prosna – Kętrzyn przez Równinę Górną”, 
„Prosna – Kętrzyn przez Korsze” w 2024 roku; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mażany przez 
Wopławki”, „Mażany – Kętrzyn przez Wopławki” w 2024 roku; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Barciany” w 2024 roku; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez Aptynty, 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Aptynty, Barciany” w 2024 roku; 

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez 
Szczeciniak, Silec”, „Srokowo – Kętrzyn przez Szczeciniak, Silec” w 2024 roku; 

i) przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia 
Zawodowego Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie; 

j) przeznaczenia do najmu pomieszczenia garażowego, oznaczonego w operacie ewidencji 
gruntów i budynków obrębu nr 3 miasto Kętrzyn jako działka nr 216/1, stanowiącego 
własność Powiatu Kętrzyńskiego; 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia na archiwum 
pozostającego w trwałym zarządzie I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego w Kętrzynie; 

l) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń w internacie Zespołu Szkół 
im. Macieja Rataja w Reszlu w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w 
Reszlu; 

m) nadania tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego”; 
n) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie; 
o) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Reszlu; 
p) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
q) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
r) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady Powiatu  

w Kętrzynie na 2024 rok; 
s) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 
t) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok; 



 3 

u) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 
v) zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 
w) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków; 
x) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Kętrzyńskiego. 
9. Informacje, oświadczenia, wolne wnioski. 
10. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 listopada 2023 r.  
11. Zamknięcie LXVII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  
 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka 

poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od  30 

listopada 2023 r. do 21 grudnia 2023 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta przedstawił następujące tematy: 

 

1) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1537/2023 powołał komisję odbiorową  
do przeprowadzenia czynności odbiorowych zadania inwestycyjnego pn.: Wykonanie 
chodnika  
w drodze powiatowej nr 1735N, 1733N, 1618N w miejscowości Nakomiady - etap II. 
 

 Odbioru dokonano w dniu 14 grudnia 2023 r.  
2) Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem Parafii Prawosławnej p.w. Narodzenia 

Najświętszej Marii Panny w Kętrzynie z wykorzystania otrzymanej dotacji celowej ze 
środków Powiatu Kętrzyńskiego i Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 
Konserwację i restaurację fresków Jerzego Nowosielskiego oraz bieżącą konserwację 
stolarki okiennej w cerkwi prawosławnej w Kętrzynie. Zadanie było realizowane w okresie 
od 16 października do 14 listopada 2023 r. Całkowity koszt zadania wyniósł 740.000 zł, w 
tym dotacja z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w wysokości 710.696 zł, dotacja 
z budżetu Powiatu w wysokości 14.504 zł  
i środki własne Parafii w wysokości 14.800 zł.  
 
Zadanie zostało zrealizowane zgodnie z postanowieniami umowy, a dotacja rozliczona  
w całości. Sprawozdanie zostało zaakceptowane pod kątem merytorycznym i 
finansowanym. 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z uchwałami: 
 

➢ Nr RIO.IV-0120-293/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie  

z dnia 24 listopada 2023 r. w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie, 
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➢ Nr RIO.IV-0120-294/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie  

z dnia 24 listopada 2023 r. w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024-2023. 

4) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem z weryfikacji przedstawionego rozliczenia dot. 
udzielonej dotacji ze środków Powiatu w roku 2023 Szpitalowi Powiatowemu w Kętrzynie 
na dofinansowanie: „Zakupu sprzętu medycznego w 2023 roku dla zespołów ratownictwa 
medycznego, tj.: defibrylatora z wyposażeniem”.  
 
Kwota  przyznanej dotacji, zgodnie z umową nr WOZ.U.4.2023 z dnia 27 lipca 2023 r. oraz 
Aneksem nr 1/2023 z dnia 18 października 2023 r. wyniosła 90.030,73 zł i została 
wykorzystana  
w całości. 

5) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwały nr 1534/2023 i 1538/2023 dokonał podziału 
rezerwy ogólnej oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2023. 

6) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1540/2023 dokonał zmiany uchwały  
nr 1064/2018 z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu 
za najem lub dzierżawę gruntów lub budynków lub lokali przekazanych przez Powiat 
Kętrzyński w trwały zarząd powiatowym jednostkom organizacyjnym oraz innych 
istotnych warunków wstępnych niezbędnych do zadysponowania przez trwałego zarządcę 
nieruchomościami wchodzącymi  
w skład powiatowego zasobu nieruchomości. 

 
Zmiana polega na wprowadzaniu do uchwały zespołu pomieszczeń przeznaczonych na 
siedzibę Zespołu Ratownictwa Medycznego z miesięczną opłatą 1.219,50 zł netto. 

7) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołami z weryfikacji przedstawionych rozliczeń  
dot. udzielonej dotacji ze środków Powiatu w roku 2023 na wypłatę nagród specjalnych z 
okazji 250. rocznicy utworzenia KEN: 

 
➢ II Prywatnemu Liceum Ogólnokształcącemu w Kętrzynie 

Kwota przyznanej dotacji wynosi 9 421,65 zł i została wykorzystana w całości. 
 
➢ II Liceum Ogólnokształcącemu CN-B im. Polskich Spadochroniarzy w Kętrzynie 

Kwota przyznanej dotacji wynosi 10 767,60 zł i została wykorzystana w wysokości 
10 739,87 zł. Kwota jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynosi 27,73 zł. 

 
➢ Liceum Ogólnokształcącemu w Kętrzynie 

Kwota przyznanej dotacji wynosi 1 345,95 zł i została wykorzystana w wysokości  
1 343,03 zł. Kwota jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynosi 2,92 zł. 

 
➢ Szkole Policealnej w Kętrzynie 

Kwota przyznanej dotacji wynosi 1 345,95 zł i została wykorzystana w wysokości  
1 343,03 zł. Kwota jako nadwyżka w budżecie Powiatu wynosi 2,92 zł. 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wyniku postępowania pn. „Wykonanie 
tablic rejestracyjnych pojazdów i dostarczenie ich do siedziby Starostwa Powiatowego 
w Kętrzynie oraz odbiór i złomowanie wycofanych z użytku tablic rejestracyjnych w 
roku 2024”.  
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W wyznaczonym terminie wpłynęły dwie oferty: 
„TABLIX” Sp. z o.o. ul. Paderewskiego 91, 05220 Zielona z ceną brutto 87.994,20 zł 
„EUROTAB” Sp. z o.o. Skarbiemierzyce 16, 72-002 Dołuje z ceną brutto 83.600,64 zł 

 
W budżecie Powiatu na realizację zadania została zabezpieczona kwota w wysokości 
85.000 zł. W związku z powyższym dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty, złożonej 
przez firmę: „EUROTAB” Sp. z o.o. z ceną brutto 83.600,64 zł. 

9) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1535/2023 zatwierdził tekst jednolity 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kętrzynie. 

10) Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 1536/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji  
dotyczących opracowania Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w 
Powiecie Kętrzyńskim na lata 2024 – 2026. 

 
Zgodnie z podjętą uchwałą powołano komisję do spraw konsultacji dokumentu 
strategicznego w składzie: 
1) Dorota Siwicka   – przewodnicząca 

2) Olga Halina Wanago  – członek 

3) Alicja Meller   – członek 

4) Jastrząb Natalia   – członek 

5) Sowińska Sylwia   – członek 

 
➢ Termin rozpoczęcia konsultacji: 18 grudnia 2023 r. 

➢ Planowany termin zakończenia konsultacji: 8 stycznia 2024 r. 

➢ Obszar na terenie, którego realizowane będą konsultacje: teren Powiatu 

Kętrzyńskiego. 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że punkt jest bezprzedmiotowy w związku z 

brakiem pytań ze strony radnych.  

 

 

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 Radny Jarosław Podgórski zgłosił interpelację dotyczącą podjęcia działań zmierzających 

do remontu i modernizacji drogi powiatowej nr 1721N Barciany – Taborzec – Skoczewo (zał. nr 

3).  

 

Ad. pkt  7 

PROCEDURA UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2024-2035 I BUDŻETU POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO NA ROK 2024 



 6 

 

 a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2024 – 2035 wraz z uzasadnieniem  

 

 Członek Zarządu Powiatu Pani Olga Wanago odczytała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024-2035.   

 

b) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

 

Wicestarosta Andrzej Lewandowski odczytała treść projektu uchwały w sprawie podjęcia 

uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2024 rok. 

 

 

c) odczytanie opinii stałych Komisji Rady w tym opinii Komisji właściwej do spraw 

budżetu 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka poprosiła, aby swoje opinie odczytali 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury, Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Bezpieczeństwa Obywateli oraz Przewodniczący Komisji właściwej do spraw budżetu.  

 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Krzysztof 

Tytman odczytał: 

• pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035 (zał. nr 4); 

• pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego  

na 2024 rok (zał. nr 5). 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Piotr Soćko odczytał: 

• pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035 (zał. nr 6); 

• pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego  

na 2024 rok (zał. nr 7). 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Ryszard Kawczyński odczytał: 

• pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035 (zał. nr 8); 

• pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2024 rok (zał. nr 9). 

 

 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kętrzynie Zbigniew Olenkowicz odczytał: 

• Uchwałę Nr RIO.IV-0120-294/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035 (zał. nr 10). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kętrzynie Piotr Węglarski odczytał: 

• Uchwałę Nr RIO.IV-0120-293/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 24 listopada 2023 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz o 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie (zał. nr 

11). 

 

e) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii Komisji Rady 

 

Członek Zarządu Powiatu w Kętrzynie Mirosław Bobrowski odczytał Stanowisko 

Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie opinii Komisji Rady Powiatu 

w Kętrzynie  

o projekcie uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024-2035 oraz o projekcie uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2024 rok (zał. 

nr 12).  

 

f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, opiniami Komisji Rady, stanowiskiem 
Zarządu Powiatu 

  Starosta Michał Kochanowski powiedział, że rok 2023 kończy się bardzo dobrze, 
ponieważ wszystkie zaplanowane inwestycje drogowe zostały zrealizowane, a ponadto 
uruchomiliśmy Zakład Aktywności Zawodowej oraz zakończyła się budowa nowego bloku 
operacyjnego. Starosta dodał, że na przestrzeni ostatnich lat w Powiecie Kętrzyńskim nie 
przypomina sobie inwestycji na tak wielką skalę przy zaangażowaniu środków zewnętrznych, 
bez potrzeby zaciągnięcia kredytu. Następnie Starosta omówił kilka inwestycji zaplanowanych 
na 2024 rok, które zapisane są w załączniku nr 6 do projektu uchwały budżetowej, a 
mianowicie: 
- „Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez rozbudowę dróg powiatowych i obiektu 
mostowego na terenie gminy i miasta Reszel” – zaplanowana kwota to ponad 8 000 000 zł, z 
czego środki zewnętrzne to ponad 7 500 000 zł, a środki własne Powiatu to tylko 229 000 zł. 
Starosta poinformował, że ta inwestycja już się rozpoczęła, ponieważ od miejscowości 
Mnichowo do cmentarza wykonano pierwszą warstwę drogi. 
- „Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Glitajny – Sępopol etap II” – Starosta wyjaśnił, że 
na ten odcinek ważne jest jeszcze pozwolenie na budowę, w związku z czym zadanie będzie 
kontynuowane. 
- Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej w Studzieńcu, która nie 
została ukończona i wykonano ją z kruszywa, a mieszkańcy bardzo zabiegali o wykonanie 
remontu. Starosta wyjaśnił, że została wykonana wstępna wycena, natomiast po nowym roku 
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zostanie ogłoszony przetarg.  
- „Poprawa bezpieczeństwa poprzez przebudowę i remont dróg powiatowych na terenie 
powiatu kętrzyńskiego” – Starosta poinformował, że wkład własny Powiatu wyniesie jedynie 
500 000 zł  
i zostaną wykonane dwie inwestycje – kolejny etap drogi Kiemławki Wielkie – Winda czyli 
drogę na terenie gminy Barciany oraz drogę na terenie gminy Kętrzyn od drogi wojewódzkiej 
w kierunku Świętej Lipki do miejscowości Filipówka. Starosta zwrócił uwagę, że mówi o drodze 
Kiemławki Wielkie – Winda, ponieważ w następnym punkcie zapisana jest „Przebudowa drogi 
powiatowej Jerzewo – Winda – Jankowice – Srokowo na odcinku Kiemławki Wielkie – Winda 
etap II”, czyli zrobienie tych inwestycji pozwoli nam połączyć Kiemławki Wielkie z Windą. 
- Inwestycja drogowa od drogi wojewódzkiej do granic administracyjnych gminy wiejskiej 
Kętrzyn  
w kierunku Windy, na którą zaplanowana jest kwota 2 700 000 zł, z czego dotacja wyniesie 
2 160 000 zł, a wkład własny 340 000 zł. 
- Opracowanie dokumentacji technicznej na odcinek Widna do granic gminy Kętrzyn. Starosta 
wyjaśnił, że zrobienie dokumentacji i trzech odcinków drogi, o których mówił wcześniej 
pozwoli na stworzenie „obwodnicy”, która połączy Kiemławki Wielkie i Nowej Różanki. 
- Przebudowa i modernizacja budynków placówek oświatowych Powiatu Kętrzyńskiego – 
Starosta wyjaśnił, że na całe zadanie przeznacza się kwotę 2 000 000 zł, z czego największa 
część tej kwoty będzie dedykowana Zespołowi Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu z uwagi na 
potrzeby, a zwłaszcza  
w kontekście remontu dachu. 
- Remont kompleksu sportowego „Moje boisko Orlik 2012” przy ulicy Powstańców Warszawy 
– 630 000 zł dofinansowania z Ministerstwa oraz 630 000 zł z budżetu Powiatu. 
- Remont przybudówki do budynku przy Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie – kwota 414 000 zł 
przy dofinansowaniu z funduszu na zabytki 400 000 zł oraz opracowanie dokumentacji na 
roboty zabezpieczające obiekt mostowy przy ulicy Podmiejskiej w Reszlu – kwota 
zabezpieczona w budżecie to 270 000 zł. 
 
 Następnie Starosta powiedział, że został poproszony o przedstawienie wydatków na 
inwestycje od początku bieżącej kadencji. Starosta wyjaśnił, że na terenie powiatu 
kętrzyńskiego jest 456 km dróg powiatowych, z czego w mieście Kętrzyn jest ich 1,88 km i w 
ciągu pięciu lat na te drogi Powiat wydał 2 967 273,68 zł. Następnie Starosta poinformował, że 
na terenie: 
- gminy wiejskiej Kętrzyn jest 104,8 km dróg powiatowych i na te drogi Powiat wydał i planuje 
wydać  
w 2024 roku łącznie 28 000 000zł, 
- gminy Barciany jest 200 km dróg powiatowych , a Powiat wydał i planuje wydać 28 000 000 zł 
na inwestycje drogowe, 
- gmina Reszel – 65 km dróg powiatowych, wydatki na inwestycje drogowe to ponad 
15 000 000 zł 
Starosta wyjaśnił, że w gminie Reszel jest mniej niż połowa dróg w porównaniu do gminy 
Barciany  
i kwota wydatków w gminie Reszel również jest o połowę mniejsza niż na wydatki 
inwestycyjne  
w gminie Barciany, 
- gmina Srokowo – 73 km dróg powiatowych, wydatki na inwestycje drogowe – 8 000 000 zł, 
- gmina Korsze – 90 km dróg powiatowych – wydatki na inwestycje drogowe – 33 000 000 zł. 
Starosta wyjaśnił, że kwota wynika ze 100% dotacji na remont drogi Garbno-Drogosze oraz 
realizacji Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, ponieważ tylko droga w Korszach spełniały 
wymagania na dofinansowanie. Starosta powiedział, że wykorzystuje wszystkie możliwości i 
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traktuje gminy równo,  
a przede wszystkim chce realizować zadania służące jak największej ilości mieszkańców. 
 Starosta powiedział także o inwestycjach zrealizowanych w gminie Reszel, a były to: 
- przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej 1693N Reszel – Mnichowo za kwotę 382 000 
zł, 
- budowa boiska przy Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu za kwotę 1 250 000 zł, 
- modernizacja Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu za kwotę ponad 1 000 000 zł, 
- utwardzenie placu przez internatem przy Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu – 
630 000 zł  
- planowana budowa Branżowego Centrum Umiejętności w Reszlu. 
 Starosta poinformował, że wszystkie wydatki zaplanowane na rok 2024 są ustalone w 
oparciu o prognozy i założenia jednostek organizacyjnych. Ponadto Starosta dodał, że 
planowane wydatki majątkowe na 2024 rok to 43 000 000 zł, w tym wydatki inwestycyjne to 
36 000 000 zł. Starosta powiedział, że budżet po stronie wydatków przekroczy kwotę 
160 000 000 zł, a następnie poinformował, że rezerwa inwestycyjna to 1 500 000 zł, rezerwa 
oświatowa – 3 500 000 zł. Starosta wyjaśnił, że budżety szkół są niedoszacowane w kontekście 
podwyżek, a procedowany jest właśnie budżet państwa w którym planowane są podwyżki dla 
nauczycieli o ok. 30%. Starosta poinformował, że w styczniu Powiat spłaci 2 000 000 zł 
kredytu, ale jeśli sytuacja na to pozwoli spłaci 6 000 000 zł kredytu i w takiej sytuacji na koniec 
2024 roku wskaźnik długu do dochodów ogółem wyniesie tylko 8,86%. Podsumowując 
Starosta powiedział, że jest to kolejny ambitny, odważny ale również bardzo bezpieczny 
budżet, który jednocześnie poprawia kondycje finansów samorządu powiatowego.  
 
 Radny Mirosław Bobrowski powiedział, że przychyla się do opinii Starosty i chce 
podziękować wszystkim pracownikom i naczelnikom, którzy brali udział w przygotowaniu 
projektu budżetu na 2024 rok. Radny dodał, że bez dotacji zewnętrznych nie udałoby się 
zrealizować tak dużego zakresu inwestycji drogowych, a między innymi dróg w gminie 
Barciany i Srokowo takich jak Kiemławki Wielkie – Winda, Solkienniki – Garbno, Mołtajny – 
Święty Kamień, Garbno – Drogosze, Srokowski Dwór – Bajory Małe i Silec, a ponadto 
wyremontowano wiele mostów i przepustów.  
 Radny Leszek Szewczuk przychylił się do wcześniejszych wypowiedzi i pogratulował 
wszelkich sukcesów minionego roku, a ponadto w imieniu mieszkańców gminy Korsze 
podziękował  
za zaplanowane na 2024 rok inwestycje na tym terenie, a szczególnie drogi od Studzieńca i 
odcinek  
w kierunku Bykowa, ponieważ są to bardzo ważne szlaki komunikacyjne.  
 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że chciałby aby mieszkańcy powiatu zapamiętali 
kilka liczb, które są bardzo ważne z gospodarczego punktu widzenia, a mianowicie na 2024 rok 
zaplanowano 160 000 000 zł wydatków z przeznaczeniem na: 
- płace – prawie 70 000 000 zł, 
- wydatki majątkowe – ponad 43 000 000 zł, 
- oświata – stanowi 30% wydatków. 
Ponadto radny powiedział, że Powiat będzie miał jedynie 8% zadłużenia i jest to bardzo dobra 
perspektywa dla naszego samorządu. Radny dodał, że Powiat zrealizował inwestycje w gminie 
Reszel na łączną kwotę 20 000 000 zł i są to inwestycje, które postawiły gminę na nogi, a 
szczególnie Zespół Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu. 
 Radny Bartosz Walewski zwrócił uwagę na dwie inwestycje, a mianowicie zakończenie 
budowy i modernizacji bloku operacyjnego w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie oraz budowa 
Zakładu Aktywności Zawodowej. Radny pogratulował realizacji  tak ważnych inwestycji.  
 Radny Krzysztof Tytman powiedział, że nie widzi słabych stron w budżecie na 2024 rok, 
poza tym, że chciałby aby subwencja wyrównawcza była dochodami własnymi Powiatu, 
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którymi mógłby dysponować według własnej woli. Radny powiedział, że chce skupić się na 
usługach ważnych dla ludności, a mianowicie: 
- wykluczenie komunikacyjne – Radny powiedział, że sieć i jakość dróg jest niezbędnym 
elementem oraz rozwijająca się sieć połączeń autobusowych, szczególnie w kierunku granicy 
gminy Barciany  
i Srokowo, gdzie połączeń jest coraz więcej. Radny dodał, że jest to bardzo istotna społecznie 
działalność, w związku z czym uważa za słuszne rozwijanie tego kierunku. 
- środki na dokończenie remontu bloku operacyjnego i oddziału chirurgii i remont 
przybudówki – Radny wyjaśnił, że te środki pokryją zdecydowane inwestycje, ale przyszłej 
Radzie chciałby zasygnalizować myślenie o rozbudowie szpitala, która będzie dużą i bardzo 
kosztowną inwestycją, ale jej początkiem jest przygotowanie Programu Funkcjonalno-
Użytkowego, które znalazło się w planach na 2024 rok.  
- oświata – Radny przypomniał, że subwencja oświatowa z roku na rok była coraz niższa w 
porównaniu do koniecznych wydatków, ale w tym roku jest o 8 000 000 zł więcej. Radny 
dodał, że w planie budżetu państwa na oświatę przeznaczono nie 2% a 3% PKB, w tym są 
oczywiście podwyżki płacy dla nauczycieli, ale daje to szansę na to, że nareszcie wysokość 
podwyżek znajdzie pokrycie w środkach  
z budżetu państwa.  
 
 Starosta Michał Kochanowski zwrócił uwagę, że Zarząd myśli strategicznie na przyszłe 
lata, ponieważ oprócz remontu II etapu drogi Glitajny – Sępopol zapisana jest również kwota 
na opracowanie dokumentacji technicznej „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej 
1567N  
w miejscowości Bykowo.” Starosta wyjaśnił, że z wykonaną dokumentacją będzie można z 
łatwością wystąpić o środki zewnętrzne na remont mostu, tak jak to było praktykowane w tym 
roku. Następnie Starosta wyjaśnił, że subwencja rozwojowa jeszcze nigdy nie wpłynęła do 
Powiatu, ale była zastępowana innymi źródłami.  
 
 Radny Piotr Węglarski powiedział, że faktycznie w budżecie na 2024 rok nie ma kwot 
nieuzasadnionych, a ponadto w ciągu roku będzie wielokrotnie zmieniany. Radny odnosząc się 
do załącznika nr 6 poinformował, że plan inwestycji uważa za bardzo imponujący i ambitny, a 
na pewno życzeniem każdego radnego jest to, aby taki plan zrealizował się w 2024 roku. 
Radny dodał, że potwierdza stabilność tego budżetu, ponieważ jeśli stan zadłużenia będzie 
taki jak planowany to przyszła Rada nie będzie miała trudnej sytuacji. Następnie radny podał 
wskaźniki dotyczące inwestycji drogowych zrealizowanych w ciągu bieżącej kadencji (do końca 
2023 roku), a mianowicie: 
- w gminie Reszel – za kwotę 7 584 311, 66 zł – Radny powiedział, że jest to o 66% wydatków 
mniej niż z przeznaczeniem na inwestycje drogowe w gminie Korsze w przeliczeniu na 1 km. 
Radny dodał, że na przyszły rok faktycznie przewidziana jest inwestycja w gminie Reszel na 
8 000 000 zł, ale mówimy  
o tym, co zostało już zrobione. Radny powiedział, że wydatki są również bardzo ważne, trzeba 
dbać  
o szkoły i w nie inwestować, ale podtrzymuje swoje twierdzenie o dysproporcji względem 
gminy Reszel w realizacji inwestycji drogowych.  
 Radna Olga Wanago powiedziała, że jako dyrektor szkoły na terenie powiatu 
kętrzyńskiego jest bardzo zadowolona z zaplanowanej budowy przejść dla pieszych w 
newralgicznych miejscach  
w Nakomiadach, ponieważ poprawi to bezpieczeństwa uczniów i mieszkańców.  
 Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że chciałaby, aby projekty inwestycji 
drogowych zawierały już ścieżki rowerowe. 
 Starosta powiedział, że jest to dobra myśl, ale trzeba zwrócić uwagę gdzie faktycznie 
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potrzebne są ścieżki rowerowe. Starosta dodał, że przy wsparciu Powiatu realizowana jest 
obecnie ścieżka rowerowa przy drodze powiatowej w kierunku Parcza. 
 
 Przewodnicząca zamknęła dyskusję i przeszła do kolejnego punktu obrad.  
 
 

g) głosowanie nad wnioskami Komisji Rady wynikającymi z opinii Komisji Rady, 
stanowiska Zarządu Powiatu 
 

 Przewodnicząca Urszula Baraniecka poinformowała, że punkt jest bezprzedmiotowy, 

ponieważ wnioski nie zostały zgłoszone.  

 

 

h) głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2024 –   2035 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035. 

Uchwała Nr LXVII/567/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024-2035 została podjęta jednogłośnie 

głosami 17 „za” (zał. nr 13).   

 

i) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2024 rok 

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2024 rok wraz z 

autopoprawką. Uchwała 

 Nr LXVII/568/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie podjęcia uchwały budżetowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2024 została podjęta jednogłośnie głosami 17 „za” (zał. nr 14). 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 8 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad LXVII sesji Rady Powiatu uchwał w 
sprawach: 

Nieobecni radny Zbigniew Olenkowicz oraz radny Piotr Węglarski.  

 

 

 

 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Barciany przez 
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Kiemławki Wielkie”, „Kętrzyn – Barciany przez Karolewo”, „Barciany – Kętrzyn przez 
Kiemławki Wielkie” w 2024 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Barciany przez Kiemławki 
Wielkie”, „Kętrzyn – Barciany przez Karolewo”, „Barciany – Kętrzyn przez Kiemławki Wielkie” 
w 2024 roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer LXVII/567/2023 
(zał. nr 15). 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez 
Karolewo, Ogródki”, „Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki”, „Srokowo – Kętrzyn przez 
Ogródki”  
w 2024 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Na posiedzenie powrócili radni Zbigniew Olenkowicz oraz Piotr Węglarski. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez Karolewo, 
Ogródki”, „Kętrzyn – Srokowo przez Ogródki”, „Srokowo – Kętrzyn przez Ogródki” w 2024 
roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVII/568/2023 (zał. nr 
16).  
 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo”  
w 2024 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez Sławkowo” w 2024 
roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVII/569/203 (zał. nr 
17).  
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d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Prosna przez 
Równinę Górną”, „Kętrzyn – Prosna przez Korsze”, „Prosna – Kętrzyn przez 
Równinę Górną”, „Prosna – Kętrzyn przez Korsze” w 2024 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Prosna przez Równinę Górną”, 
„Kętrzyn – Prosna przez Korsze”, „Prosna – Kętrzyn przez Równinę Górną”, „Prosna – Kętrzyn 
przez Korsze” w 2024 roku, który został podjęty głosami 16 „za” oraz 1 „przeciw” i nosi numer 
LXVII/570/2023 (zał. nr 18).  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mażany przez 
Wopławki”, „Mażany – Kętrzyn przez Wopławki” w 2024 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 

Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mażany przez Wopławki”, 
„Mażany – Kętrzyn przez Wopławki” w 2024 roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 
17 „za” i nosi numer LXVII/571/2023 (zał. nr 19). 

 

f)  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Barciany” w 2024 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

  
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 

Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez Barciany”, 
„Mołtajny – Kętrzyn przez Barciany” w 2024 roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 
17 „za” i nosi numer LXVII/572/2023 (zał. nr 20).  

 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez 
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Aptynty, Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Aptynty, Barciany” w 2024 roku 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  
 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Mołtajny przez Aptynty, 
Barciany”, „Mołtajny – Kętrzyn przez Aptynty, Barciany” w 2024 roku, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVII/573/2023 (zał. nr 21).  

 

 

h) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez 
Szczeciniak, Silec”, „Srokowo – Kętrzyn przez Szczeciniak, Silec” w 2024 roku 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych: „Kętrzyn – Srokowo przez Szczeciniak, 
Silec”, „Srokowo – Kętrzyn przez Szczeciniak, Silec” w 2024 roku, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer LXVII/574/2023 (zał. nr 22).  

 
i)     przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia 

Zawodowego Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radny Krzysztof Tytman poinformował, że nie ma uwag do samego regulaminu poza 
jednym zastrzeżeniem, które dotyczy tego, że ze strzelnicy mogą korzystać dzieci poniżej 15 
roku życia pod nadzorem rodziców lub opiekunów. Radny dodał, że podczas posiedzenia 
komisji zapytał czy instruktorzy będą  mieli prawną możliwość pełnienia opieki i ponoszenia 
odpowiedzialności i otrzymał odpowiedź, że tak. Następnie radny powiedział, że jego 
wątpliwość wynika z tego, że całość idei tak szerokiego rozpowszechnianie umiejętności 
posługiwania się bronią w życiu społecznym nie odpowiada jego światopoglądowi. 

Radny Piotr Węglarski wyraził odmienne zdanie i powiedział, że broń faktycznie często 
jest narzędziem zbrodni, ale służy również do obrony, ale niewłaściwe obchodzenie się z 
bronią może być tragiczne w skutkach, dlatego nauka dobrych nawyków jest pozytywna.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy w Centrum Kształcenia 
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Zawodowego Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie, który został podjęty głosami 
15 „za” oraz 2 „wstrzymującymi się” i nosi numer LXVII/575/2023 (zał. nr 23).  

 
 

j)   przeznaczenia do najmu pomieszczenia garażowego, oznaczonego w operacie 
ewidencji gruntów i budynków obrębu nr 3 miasto Kętrzyn jako działka nr 216/1, 
stanowiącego własność Powiatu Kętrzyńskiego   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie przeznaczenia do najmu pomieszczenia garażowego, oznaczonego w operacie 
ewidencji gruntów i budynków obrębu nr 3 miasto Kętrzyn jako działka nr 216/1, stanowiącego 
własność Powiatu Kętrzyńskiego, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi 
numer LXVII/576/2023 (zał. nr 24).  

 
 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia na archiwum 
pozostającego w trwałym zarządzie I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha 
Kętrzyńskiego w Kętrzynie 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia na archiwum 
pozostającego w trwałym zarządzie I Liceum Ogólnokształcącego im. Wojciecha Kętrzyńskiego  
w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVII/577/2023 
(zał. nr 25).  

 
l)   wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń w internacie Zespołu Szkół 

im. Macieja Rataja w Reszlu w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja 
w Reszlu  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń w internacie Zespołu Szkół 
im. Macieja Rataja w Reszlu w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu, 
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który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVII/578/2023 (zał. nr 26).  

 
 

m) nadania tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego” 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Przewodnicząca poinformowała, że wniosek wraz z uzasadnieniem został przesłany 
radnym,  
a projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia komisji stałych. 

Radny Ryszard Kawczyński poprosił, aby poinformować komu zamierzamy przyznać to 
szczególne wyróżnienie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że 23 maja 2023 r. wpłynął wniosek o nadanie 
Tytułu Honorowego panu Zenonowi Piotrowiczowi za szczególne działania promujące powiat 
na zewnątrz, zwłaszcza realizację projektu Wilczy Szaniec i Ośrodek Edukacji Historycznej. 
Wniosek został rozpatrzony przez Kapitułę na posiedzeniu w dniu 26 października 2023 r.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie nadania tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego”, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVII/579/2023 (zał. nr 27).  

 
 

n)  przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 Radny Krzysztof Tytman stwierdził, że w sprawozdaniu Komisji Rewizyjnej nie ma 
zaleceń, ale w treści są bardzo interesujące i ważne informacje, a mianowicie o tym, że w 
Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie pokoje wychowanków są zbyt małe, aby pomieściły 
biurko dla każdego z nich,  
a ponadto brakuje świetlicy, w której mogliby spotkać się wszyscy wychowankowie wraz  
z wychowawcami. Ponadto Komisja w swoim sprawozdaniu zawarła sugestię o 
przeanalizowanie możliwości pozyskania środków zewnętrznych z przeznaczeniem na budowę 
nowego budynku.  

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że również przeczytał sprawozdania i w pełni 
zgadza się z wynikami kontroli, ale musimy szerzej porozmawiać o zadaniach Powiatu, 
ponieważ pomoc społeczna stanowi również ważny zakres w budżecie i dotyczy to głównie 
wspierania rodzin i pieczy zastępczej. Starosta powiedział, że życzyłby sobie, aby wszystkie 
placówki wyglądały tak jak Dom Dziecka w Reszlu, a najlepiej, aby w ogóle nie było 
instytucjonalnej pieczy zastępczej i podopieczni znaleźli opiekę wśród rodzin zastępczych. 
Starosta dodał, że Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy chętnie przejąłby pomieszczenia 
Powiatowego Domu Dziecka, ale przepisy mówią, że nie zaleca się umieszczania dzieci poniżej 
10 roku życia w instytucjonalnej pieczy zastępczej, placówka wychowawcza nie może mieć 
więcej niż 14 wychowanków, a ponadto zakazuje się tworzenia domów dziecka. Starosta 
poinformował, że na początku roku Zarząd złoży wniosek o dofinansowanie budowy 
rodzinnego domu dziecka, ponieważ jest to akceptowalna forma pieczy zastępczej.  
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer LXVII/580/2023 (zał. nr 28).  

 
o) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Reszlu 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radny Piotr Soćko poinformował, że podczas posiedzenia Komisji Edukacji został 
zgłoszony  
i przegłosowany wniosek o podjęcie działań prowadzących do zapewnienia prawidłowego 
odprowadzenia wód opadowych oraz utwardzenia nawierzchni wjazdu i terenu wokół 
budynku Powiatowego Domu Dziecka w Reszlu. 

Posiedzenie opuścił Starosta Michał Kochanowski. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli 
przeprowadzonej w Powiatowym Domu Dziecka w Reszlu, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 16 „za” i nosi numer LXVII/581/2023 (zał. nr 29).  

 

 

p)  zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 
rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer LXVII/582/2023 (zał. nr 
30).  

 

 

q)  zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w 
Kętrzynie na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 
rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za”  i nosi numer LXVII/583/2023 (zał. nr 
31).  
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r) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu  
w Kętrzynie na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu  
w Kętrzynie na 2024 rok, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za”  i nosi numer 
LXVII/584/2023 (zał. nr 32).  

 

s) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Na posiedzenie powrócił Starosta Michał Kochanowski. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy Społecznej  
i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 17 „za”  i nosi numer LXVII/585/2023 (zał. nr 33).  

 

 

t) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Obrady opuścił Wicestarosta Andrzej Lewandowski. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2024 rok, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 16 „za”  i nosi numer LXVII/587/2023 (zał. nr 34).  

 

u) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 
2035 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie 
do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
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Kętrzyńskiego na lata 2023-2035, która przewiduje wprowadzenie następujących zmian: 

W planie dochodów budżetu w 2023 r.: 
1) zwiększenie dochodów bieżących z dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg -

 1 400 549 zł, 
2) zwiększenie dochodów bieżących pozostałych – 126 730 zł, 
3) zwiększenie dochodów majątkowych z dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg - 1 198 191 zł, 
4) zwiększenie dochodów majątkowych ze sprzedaży majątku - 26 000 zł. 

 
W planie wydatków budżetu w 2023 r.: 

1) zwiększenie wydatków bieżących pozostałych – 2 730 zł, 
2) zmniejszenie wydatków majątkowych na dotacje - 9 146 517 zł. 

 
W planie przychodów w 2023 r.: 

1) zmniejszenie przychodów z tytułu wolnych środków - 9 133 905 zł, 
2) zmniejszenie przychodów z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych - 2 761 352 zł. 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza 
sprzeciw, aby poddać pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką.  

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 
2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za”  i nosi numer 
LXVII/588/2023 (zał. nr 35).  

 

v) zmian w budżecie powiatu na rok 2023 
 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie 
do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023, która przewiduje 
wprowadzenie następujących zmian: 

1. Wprowadzić do budżetu dochody z tytułu dofinansowania z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg: 

1) Remont drogi powiatowej nr 1610N w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki – 716 172 

zł, 

2)   Remont drogi powiatowej nr 1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny – 

Michałkowo – etap I (długość 1 560,00 mb) – 684 377 zł, 

3) Budowa peronu przystankowego wraz z dojściem do tego peronu na ulicy Kościuszki 

DP nr 1580N w miejscowości Korsze – 263 998 zł, 

4)  Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych 

na ulicy Szkolnej DP nr 1711N w miejscowości Srokowo - 223 860 zł, 

5)  Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych 

na DP nr 1735N, DP 1733N oraz DP 1618N w miejscowości Nakomiady – 311 711 zł, 

6)  Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych 

na DP nr 1709N w miejscowości Siemki – 142 807 zł, 
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7) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych na 

ulicy Kościuszki DP nr 1580N w miejscowości Korsze – 95 915 zł, 

8) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych na 

DP nr 1980N w miejscowości Frączkowo – 95 940 zł, 

9) Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych na DP 

nr 1713N w miejscowości Mołtajny – 63 960 zł 

Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki 

Zw. D. 600; 60014; § 2700 –   1 400 549 zł 

                                  § 6290 –   1 198 191 zł 

Zmn. Przychody      § 950  –    2 598 740 zł 

 
2. Wprowadzić do budżetu dochody uzyskane przez jednostki: 

Zw. D. 600; 60014; § 0870 – 26 000 zł (ZDP) 

            700; 70005; § 2360 – 30 000 zł 

            710; 71012; § 0970 – 30 000 zł 

            750; 75085; § 0970 – 10 000 zł (CUW) 

            754; 75411; § 0920 – 16 000 zł (KPPSP) 

            756; 75618; § 0490 – 24 000 zł (ZDP) 

            758; 75814; § 0970 – 14 000 zł 

Zmn. Przychody      § 950 – 150 000 zł 

 

3. Dokonać zmniejszenia dotacji celowej na "Przebudowę Bloku Operacyjnego oraz 

modernizację z przebudową Oddziału Chirurgii Ogólnej w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie 

w formule: Zaprojektuj, wybuduj, wyposaż". Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki 

oraz nadwyżkę z lat ubiegłych  

Zmn. W. 851; 85195; § 6220 – 9 146 517 zł 

Zmn. Przychody          § 950  –  6 385 165 zł 

                                      § 957  –  2 761 352 zł 

 

4. Na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dokonać przeniesienia 

wydatków w kwocie 18 267 zł, z przeznaczeniem na materiały i wyposażenie, wydatki 

osobowe, równoważniki pieniężne i ekwiwalenty, usługi telekomunikacyjne 

Zmn. W. 754; 75411; § 3070 –      600 zł 

                                      § 4060 –      676 zł 

                                      § 4270 – 16 991 zł 

Zw. W.                         § 3020 –       600 zł 

                                     § 4180 –       676 zł 

                                     § 4210 – 16 882 zł 

                                     § 4360 –       109 zł 

 

5. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy dokonać przeniesienia wydatków w kwocie 150 zł, 

z przeznaczeniem na składki na fundusz pracy 

Zmn. W. 853; 85333; § 4110 – 150 zł 
Zw. W.                          § 4120 – 150 zł 
 

6. W związku z otrzymanymi darowiznami na rzecz Powiatowych Domów Dziecka: 

1) Sygnify Poland Sp. z o.o. – 2 000 zł, 

2) osoby fizyczne – 730 zł,  
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dokonać zwiększenia dochodów i wydatków 
Zw. D. 855; 85510; § 0960 – 2 730 zł 

Zw. W.                      § 4210 –    300 zł (PDD w Kętrzynie) 

                                  § 4210 – 2 430 zł (PDD w Reszlu) 
 

 

W trakcie omawiania punktu na posiedzenie powrócił Wicestarosta Andrzej Lewandowski. 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie zapytała czy ktoś z radnych zgłasza 
sprzeciw, aby poddać pod głosowanie projekt uchwały łącznie z autopoprawką.  

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 
2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  i nosi numer 
LXVII/589/2023 (zał. nr 36).  

 

w) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 
z upływem roku budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 
z upływem roku budżetowego 2023 i ustalenia planu finansowego tych wydatków, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 17 „za”  i nosi numer LXVII/590/2023 (zał. nr 37).  

 

x) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 
Kętrzyńskiego 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na 
temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jarosław Podgórski poinformował, 
że komisja spotkała się w dniu 13 grudnia, na posiedzenie został zaproszony skarżący oraz 
Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, którzy przedstawili swoją argumentację, po czym komisja 
jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną.  

Radny Piotr Węglarski zapytał, czy komisja pozyskała wiedzę na temat kwalifikacji 
skarżącego  
w odniesieniu do innych kandydatów.  

Radny Jarosław Podgórski poinformował, że komisja posiadła wiedzę od Dyrektor 
Centrum Usług Wspólnych, że podczas rozmowy kwalifikacyjnej uzyskała od skarżącego 
informację  
o doświadczeniu zawodowym i kwalifikacjach, ale finalnie nie doszło do zatrudnienia na to 
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stanowisko żadnego z kandydatów, ponieważ Dyrektor poza kwalifikacjami zawodowymi 
bierze pod uwagę również inne cechy osobowości kandydatów. 

Podczas omawiania punktu na obrady przybył radny Łukasz Wiśniewski.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w 
Kętrzynie  
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 
Kętrzyńskiego, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za”  i nosi numer LXVII/591/2023 
(zał. nr 38).  

Ad. pkt 9 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 Radny Ryszard Kawczyński poinformował, że radni otrzymali zaproszenie Studia 

Wokalnego SUKCES na koncert kolęd i pastorałek, który odbędzie się 7 stycznia 2024 r. o godz. 

19:00 w Bazylice św. Jerzego w Kętrzynie. Radny powiedział, że w tym zespole śpiewa jego 

synowa i wnuczki, w związku z czym prosi radnych o przybycie.  

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że otrzymała zawiadomienie o przekazaniu przez 

Starostę według właściwości pisma w sprawie stanu wody w rzece Guber w obrębie Owczarni. 

Przewodnicząca wyjaśniła, że sprawa jest w trakcie rozpatrywania.  

Następnie Przewodnicząca złożyła zebranym na Sali oraz mieszkańcom powiatu życzenia z 

okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia.  

 

 

Ad. pkt 10 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

• z LXVI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 30 listopada 2023 r. – został przyjęty 

jednogłośnie głosami 18 „za”. 

 

Ad. pkt 11 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła LXVII sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 14:45.  

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

w Kętrzynie 

  

/-/Urszula Baraniecka 


